
 

Dagsorden til årsmødet – Nordfyns Jægerråd 
 

Afholdt Nordfyns Jagtforening, onsdag den 17. januar 2024, kl. 19:00 

 

1. Valg af dirigent, valg af stemmetællere samt referent. 

Lars Olsen – Valgt som dirigent 

Lars Olsen – Valgt som stemmeoptæller 

Thorbjørn Stegelmann – Valgt som referent 

 

2. Aflæggelse af beretning for jægerrådets virke. 

2.1 Formandens beretning 

Se bilaget: Formandens beretning for Jægerråd Nordfyn 2023.PDF 

Christian ”Golf” fra Slettens Jagtforeningen spurgte ind til om der var et ønske om at 

Kommunemesterskaberne fremadrettet skulle skiftes mellem Strandager og NFC? Svaret var ja 

fra Formanden. Samt at der bør være en mere koordineret søgning efter sponsor gaver. 

Beretningen blev godkendt 

2.2 Grønt Råd repræsentantens beretning. 

Se bilaget: Aktiviteter i Det Grønne Råd for Nordfyns kommune i 2023.PDF 

Beretningen blev godkendt 

3. Valg af formand. 

Udgår da det ikke er valgår for kreds5 i år. 

4. Orientering om bestyrelsens sammensætning. 

Hver enkelte af de 9 repræsenteret jagtforeninger blev nævnt ved navn. 

Christian Rasmussen, Otterup Jagtforening 

Thorbjørn Stegelmann, Strandager jagtforening 

Claus Harboe, Nordfyns jagtforening 



Henrik Demant, Veflinge/Vigerslev jagtforening 

Ole Rasmussen, Nordfyns Strandjagtsforening 

Arne Eriksen, Slettens jagtforening 

Lars Mortensen, Bederslev jagtforening 

Poul Skov, Bogense Land og strandjagtforening 

Carsten Johansen, Skåstrup jagtforening 

Sammensætningen blev godkendt 

5. Indstilling af indtil to kandidater til hovedbestyrelse og suppleanter for disse. 

Udgår da det ikke er valgår for kreds5 i år. 

6. Indstilling af delegerede til repræsentantskabsmødet. 

Jægerrådet udpeger selv dem, som der deltagere. Det blev godkendt 

7. Indkomne forslag. 

7.1 Forslag til kandidat til Kredsbestyrelsesformand 

Ejgil V. Jensen genopstiller til posten. Såfremt man ønsker at være modkandidat: Send en mail 

til Eigil på adressen evj@fritid.tele.dk med navnet. Dette skal være Eigil i hænde senest 3 uger 

før årsmødet, som afholdes 14/3 2024. 

7.2 Forslag til kandidat til Formandsposten i DJ 

Claus Lind genopstiller. Der er pt ikke oplyst modkandidater. 

8. Nyt fra kredsen ved Ejgil V. Jensen 

Se bilaget: Årsberetningen fra Formand Eigil V. Jensen – Kreds 5 – året 2023.PDF 

Spørgsmål fra Christian ”Golf” Slettens jagtforening om det er muligt at søge midler i Kreds 5 

puljen til ny tiltage og det er muligt. Der er afsat 12.500,- pr kvartal. Primært til at få flere 

medlemmer. Carsten fra NFC ville gerne vide om der kunne søge om mindre beløb og det er 

muligt. 

Beretningen blev godkendt 

9. Indlæg ved Michael fra Fyns Jagt omkring blyfri riffelammunition. 

 Se Bilag: Blyfri Riffelammuniton i DK.PDF 

 Hovedvægten af foredraget lå på produkter fra Sako. 

 Der var en del drøftelser om hvilke danske produkter der også findes på markedet. 

10. Nyt fra HB ved Lars Udengaard 

mailto:evj@fritid.tele.dk


Se bilaget: 2024 Jægerrådsmøde - lokalt Fyn - LAU – HB.PDF 

 Vigtige punkter, som bør fremhæves: 

Husk af anvende Jæger APP. Især omkring indberetning af nedlagt vildt, men også det som der 

bliver set på en jagt. 

Beretningen blev godkendt. 

11. Eventuelt. 

Thorbjørn Stegelmann, Slettens Jagtforeningen, bad de enkelte om at spørge i deres enkelte 

jagtforeninger omkring holdningen til at der forefindes en fane samt blæses ved 

bisættelser/begravelser. Måske der kunne udarbejdes nogle fælles retningslinjer samt findes 

folk man kan trække på.  

Lars Olsen, Riffelkoordinator varetager ligeledes rollen som Nyjæger samt frivillig jagtprøve 

koordinator de næste 2 år med assistanse fra forskellige. 

Husk at hvis du IKKE har riffeltilladelse stående direkte på dit jagttegn, så skal du igennem et 

riffelforløb.  

Claus Harboe, NFC redegjorde for hvordan de har gennemført diverse vildttællinger. Husk at 

disse bør anmeldelse til politiet, da det kan virke underligt at man lyser hen over en mørklagt 

mark. 

Der er et ønske om at DJ får lavet kort man kan køre rundt efter. 

Afslutning: 

Claus Harboe takkede de fremmødte og afsluttede det ordinære møde. 

 

Således opfattet af Referent Thorbjørn Stegelmann 

 

 


